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Lørenskog Rotaryklubb Månedsbrev 
 

Måned: Desember 2019 

Redaktør: Harald Moi 

 
Fremmøteprosent for måneden : 45,2% 

 

Gebursdager i måned: Ingen  

Møtt i andre klubber i måneden:

5. desember  Den nye ordfører presenterer seg   

Antall medlemmer tilstede: 16   

Navn på gjester/fra: Inger S. Strand, Audhild Nygård, Ståle Ytterdal, Tarek Issa og Arne 
Skjelle Lørenskog Vest RK   

Nyheter fra klubb og distrikt: President Øystein informerte om at han hadde vært jurymedlem under 
Mailand-mesterskapet for Ungdomsbedrifter.  

3 min, tema og navn: Roger G. holdt sitt 3-min. med temaet «Ungdommer»  

Foredrag (kort resymé): 

Ordfører Ragnhild Bergheim holdt kveldens foredrag som, på grunn av at hun ved kommunestyrevalget 
ble gjenvalgt for 4 nye år, hadde endret tittel på foredraget til «Lørenskog i dag og framover». 

Hun opplyste om at kommunen hadde ca 2500 ansatte og «at det den ikke var en vernet bedrift, men 
følger innbyggerne fra vogge til grav». Hun sa også at det er en utfordring å ligge så nært Oslo med bl.a. 
stor befolkningsvekst som konsekvens. 

Pr. i dag teller kommunen ca. 41 000 innbyggere med 110 nasjonaliteter og har omkring 20 000 
arbeidsplasser. 

Fremtidens Lørenskog må lykkes med: 

- Stedsutvikling 
- Robust økonomi 
- Effektiv og moderne organisasjon 
- Fornøyde innbyggere og brukere 
- Endringsdyktige og motiverte ansatte og ledere 
- Modige og kompetente folkevalgte 

Ordfører Bergheim mente avslutningsvis at kommunen har mindre utfordringer enn mange kommuner 
innen de fleste sektorer. Hun presiserte også at de fortsatt ville jobbe for å oppfylle kommunenes verdier: 

Åpen - Troverdig – Engasjert. 

Referent: Jarle G. 
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12. desember  Julebord 

Antall medlemmer tilstede: 19 

Representanter fra D2260, RYLA, GSE o.a.: Distriktsguvernør Jutta Bachmann  

Navn på gjester/fra: Gry Berg, Inger S. Strand, Reidunn Lyngstad Myklestul, Mia Fikke, Sissel 
Gausen, Kari Nordseth, Eva Sandberg, Mohasina Syed, Audhild Nygård, 
Turid Hauger, Jorun Gjermundshaug og Grete Gulliksen Moe. 

NITOR’s kantine var festlig pyntet til årets julebord hvor bordene for anledningen var satt i «stjerneform». 

Menyen denne gang var koldtbord med hovedvekt på rakfisk med tilbehør, røkt laks, gravlaks, paté, 
flatbrød og eggerøre. Alt sammen pent dandert av administrasjonskomiteenes medlemmer anført av 
«sjefskokk» og komiteleder Harald. 

Arrangementet fulgte tradisjonelt opplegg med fordrink, denne gang krydret eplegløgg, med og uten 
russisk vodka. Møtet ble åpnet av president Øystein Mo. som ønsket alle hjertelig velkommen, spesielt 
gjestene med guvernør Jutta i spissen. Komiteleder Harald ledet oss ellers gjennom kvelden som også 
bød på kaffe med kaker og mulighet for avec. 

Guvernør Jutta utfordret, i sin humørfylte tale, julebordsdeltagerne med spørsmål relatert til Rotary med 
den konklusjon at forsamlingen muligens allerede hadde tatt juleferie. 

Julesanger ble avsunget og som vanlig ble taffelet avsluttet med stående avsynging av «Deilig er jorden». 
Kvelden ble en fin og verdig avslutning på året 2019. 

Referent: Jarle G.    

19. desember  Julemøte 

Antall medlemmer tilstede: 11 

Gjester: Ingen 

Møtet ble innledet med varm gløgg servert av Lyder og Arne Peder, valgfritt alkoholfritt eller spisset med 

rødvin. Etterpå kaffe og pepperkaker. Tom stilte dessuten opp med julekake med smør, geitost og 

syltetøy. 

Møtet ble åpnet av Dennis som tente lys for fred og vennskap. 

Det ble sunget julesanger og skravlet rundt bordene.  

Referent: Harald 


